

萬國逐家佈道團 - 蒙古 Every Home for Christ - Mongolia

簡要介紹:

蒙古是「生命河靈糧堂」自1997年開始與萬國逐家佈道團合作時第一個認領的福音事工。多年的辛勤耕耘，萬國逐家佈道團在蒙古的事工團隊已將福音單張發遍蒙古的各個大小城鎮，帶領了數十萬人認識救主耶穌基督；同時也與當地教會以及生命河靈糧堂的分堂--烏蘭巴特靈糧堂合作，使對福音有感動的人可以在教會的餵養下繼續成長。萬國逐家佈道團把工作重點放在偏遠的鄉村和遊牧民族中間，在那片廣大無垠的蒙古大草原中，向散居各處的蒙古包中未識福音的遊牧民族傳講主耶穌的好消息，為要完成神「不願一人沉淪，乃願人人得救」的心意，他們不放過任何一個蒙古包，一次尋訪常是一個月左右的奔波，帶著耶穌基督愛心和傳福音的熱忱，帶領團隊的弟兄姊妹不停地往返偏遠的蒙古鄉鎮、草原各處。每年生命河蒙古短宣隊也為他們募集所需，並和他們配搭一起探訪偏遠地區的遊牧民族，將弟兄姊妹的愛心帶給未識福音的蒙古人們。同時他們也照顧在烏蘭巴特市的近郊極貧苦的人們，特別是一些住在垃圾山區域的貧苦人家。他們定期將水、食物、毛氈帶給這些沒有房屋避寒的人

家，在嚴冬裡帶給他們溫暖和基督的愛，同時更將福音帶給他們，成為他們一生真正的依靠和盼望。

Brief Introduction:

Mongolia is the first gospel ministry claimed by ROLCC since 1997 when it cooperated with the EHC Mission. After years of hard work, the EHC-Mongolia team has distributed the gospel leaflets to various cities and towns in Mongolia, leading hundreds of thousands of people to get to know the Savior Jesus Christ; at the same time, it has also worked with local churches and the branch of the ROLCC – Ulaanbaatar, Amid Ug Christian Church, so that those who are moved by the gospel can continue to grow under the nourishment of the church. The EHC-Mongolia focused its work on remote villages and nomads. In the vast expanse of Mongolian prairie, preaching the good news of the Lord Jesus to the nomads in the scattered yurts who did not know the gospel. In order to fulfill God's intention of "I don't want one to perish, but that everyone is saved", they don't let go of any yurt. A visit is usually a month or so of travel. With Jesus Christ's love and enthusiasm for evangelism, the brothers and sisters of the team kept traveling to and from

remote Mongolian towns and grasslands. Every year, the ROLCC Mongolia short-term mission team also collects what they need, and cooperates with them to visit nomads in remote areas, bringing the love of brothers and sisters to Mongolians who do not know the gospel. At the same time, they also take care of the extremely poor people in the suburbs of Ulaanbaatar, especially those who live in the garbage mountain area. They regularly bring water, food, and blankets to these people who do not have houses, and bring them warmth and Christ's love in the harsh winter, and at the same time bring the gospel to them, and become their true support and hope throughout their lives.

代禱事項：

1. 請為萬國逐家佈道團蒙古事工的持續成長代禱，求神擴展他們的境界，興起更多的同工，到鄉間和遊牧民族中服事，使所有居住在蒙古包的人們都能聞聽福音。
2. 請為團隊的弟兄姊妹們代禱，求神在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，保守他們全體健康平安。並為負責同工 Baaskaa 牧師代禱，他多年為肝炎所苦，求主為他預備藥物，也供應他所需要的醫療。

3. 請為團隊事工的需求代禱，在資源短缺的蒙古，他們非常需要一些止痛藥、抗過敏藥、維生素、及急救藥物。他們也需要舊筆記本電腦來幫助貧苦孩子們學習。同時他們往返偏遠地區的客貨車也常常需要修理，求主為他們預備所需。
4. 請為 EHC 的重組代禱，求神保守他們重組計劃的方向及目標，以帶來更大的影響力，使更多的人認識主耶穌基督和祂的救恩。

Prayer items:

1. Please pray for the continued growth of the ministries of EHC, and pray God to expand their realm and raise up more co-workers to serve in the countryside and nomads, so that all people living in the yurt can hear the gospel.
2. Please pray for the brothers and sisters in EHC team, and pray God to protect their health and safety during this COVID-19 pandemic time. Please pray for pastor Baaskaa, the leader in charge of the ministries, who has suffered from hepatitis for many years, pray Lord to provide him with medicine and the medical treatment he needs.
3. Please pray for the needs of the team ministry. In resource-strapped Mongolia, they desperately need some painkillers, allergy medicines, vitamins, and first aid medicines.

They also need old laptops to help poor children learn. At the same time, their vans to and from remote areas often need to be repaired. Pray that the Lord will provide them with what they need.

4. Please pray for the reorganization of EHC, and ask God to protect the direction and goals of their reorganization plan, so as to bring greater influence and make more people know the Lord Jesus Christ and His salvation.